

司法及法律事務委員會

**在2018年5月28日會議上通過有關
"檢討《致命意外條例》(第22章)下的親屬喪亡之痛的
損害賠償"的議案**

本委員會關注《致命意外條例》第4(3)條裁定給予親屬喪亡之痛的損害賠償法定款額，自1997年以來已沒有調整，以至未能全面照顧死者受養人的利益，就此，本委員會促請當局在本立法會會期內提出決議，以便盡快將損害賠償的法定款額增至\$220,000。

動議人： 周浩鼎議員
和議人： 張國鈞議員

(Translation)

Panel on Administration of Justice and Legal Services

Motion on

"Review of the damages for bereavement under the Fatal Accidents Ordinance (Cap 22)" passed at the meeting on 28 May 2018

That this Panel is concerned that, as the statutory sum to be awarded as damages for bereavement under Section 4(3) of the Fatal Accidents Ordinance (Cap 22) has not been adjusted since 1997, the benefits of dependants of the deceased are not well taken care of; as such, this Panel urges that the Administration should move a resolution in this legislative session with a view to increasing the statutory sum of damages to \$220,000 as soon as possible.

Moved by : Hon Holden CHOW Ho-ding
Seconded by : Hon CHEUNG Kwok-kwan